
 

 

 

 Protokoll 

 Datum  

 2020-08-25  

Ungdomsrådet 
 

 
 
Ungdomsrådet protokoll  

Dag: tisdag 25 augusti 2020 

Tid: kl. 17.30 

Plats: Övergranssalen kommunhuset 

 

Ärenden                                         

1. Liselotte Grahn Elg öppnar mötet 

2. Val av ordförande och sekreterare  

Lukas Ivarsson ordförande och Ingrid Lindqvist sekreterare.  

3. Förra protokollet från 2 juni lästes och godkändes. Läggs till 

handlingarna. 

4. Uppdaterad information om vad som händer i Håbo. Ett ålderdomshem 

ska byggas och ett LSS boende. Hus ska byggas där Nagoli låg. 

Medborgarhuset renoveras och Borgen ska bli ett ungdomsställe. En ny 

uthyrningslokal kommer troligen att komma istället. Nästa råd får vi 

information om detta av Fritid och kultur. Informationen läggs till 

handlingarna.  

5. Vi talade om hur undervisningen delats upp mellan digital och närvaro i 

skolan, pga Covit-19.  

6. Demokratidagen kan inte genomföras som vanligt på grund av Covit-19. 

Vi diskuterade digitalt eller begränsat deltagande.  

Det blev röstning. Det klubbades att demokratidagen blir inställd, vi 

inväntar att dagen går att genomföra som vanligt. På samma punkt 

röstade rådet för att alla som idag sitter i rådet sitter kvar. Att nya 

ungdomsrådet kan söka på nästa demokratidag och väljas efter det. 

Majoriteter gillar förslaget att alla i rådet sitter kvar och det röstas 

igenom. Punkten läggs till handlingarna.  

7. Inga övriga frågor 

8. Mötet avslutas 

 

 


